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 SLOVENSKÁ TECHNICKÁ UNIVERZITA V BRATISLAVE 
 

ZÁPISNICA č. 10/2019 
zo zasadnutia Kolégia rektora STU zo dňa 02. 12. 2019 

 
 
PRÍTOMNÍ:   podľa prezenčnej listiny 
 
PROGRAM:   

 
1. Otvorenie 
2. Kontrola úloh 
3. Smernica rektora - Ochrana osobných údajov na STU – informácia 
4. Organizačný poriadok CVT STU 
5. Návrh dodatku číslo 7 k Pracovnému poriadku pre zamestnancov STU v Bratislave 
6. Pripomienky STU BA k Návrhu akreditačných štandardov 
7. Počet študentov a prihlásených 2019/2020 
8. Návrh smernice rektora Pravidlá vydávania publikácií študijnej a inej literatúry na STU v Bratislave 
9. Harmonogram Výročnej správy za rok 2019 
10. Propagácia študentských zástupcov AS STU, AS fakúlt SRVŠ 
11. Vyhodnotenie výzvy excelentných tvorivých tímov na STU v BA 
12. Rôzne 
 
K BODU 1:  Otvorenie 
 
V úvode rokovania rektor privítal prítomných členov kolégia rektora, osobitne nového dekana FIIT STU, prof. Ing. Ivana Kotuliaka, PhD., 
a informoval o programe 10. zasadnutia kolégia rektora.  
 
UZNESENIE: 10.1/2019-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie program 10. zasadnutia kolégia rektora bez pripomienok. 
 
K BODU 2:  Kontrola úloh 
 

 
UZNESENIE: 10.2/2019-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie stav plnenie úlohy č. 9.11A/2019-KR. 
 
K BODU 3: Smernica rektora - Ochrana osobných údajov na STU – informácia 
 
Materiál uviedol rektor. Prizvaný: JUDr. Michalička. 
Rektor informoval prítomných, že všetky zaslané pripomienky boli zapracované, interný predpis nadobudol účinnosť dňa 15.11.2019, je 
zverejnený na web stránke STU. 
 
UZNESENIE: 10.3/2019-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o vydaní interného predpisu Smernica rektora - Ochrana osobných údajov na STU. 
 
K BODU 4: Organizačný poriadok CVT STU 
 
Materiál uviedol rektor. Prizvaný: Ing. Ďurkovič. 
Riaditeľ CVT STU v krátkosti oboznámil prítomných o poslaní, činnosti a riadení pracoviska, ako aj jeho organizačnej štruktúre, ktorej  
grafická podoba tvorí prílohu dokumentu. 
Členovia kolégia rektora vzali na vedomie návrh organizačného poriadku bez pripomienok. 
 
UZNESENIE: 10.4/2019-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo Organizačný poriadok CVT STU a odporúča predložiť materiál na zasadnutie AS STU. 
 
K BODU 5:  Návrh dodatku číslo 7 k Pracovnému poriadku pre zamestnancov STU v Bratislave 
 
Materiál uviedol rektor. Prizvaný: JUDr. Michalička. 
Kvestor informoval, že oproti existujúcemu dokumentu boli ťažiskovo implementované zmeny, ktoré vyplynuli z novelizácie 
pracovnoprávnej legislatívy, praktických poznatkov v pracovnoprávnej oblasti a implementácie Európskej charty výskumných 
pracovníkov. Zároveň došlo k spresneniu dikcie týkajúcej sa konfliktu záujmov a prepracovanie etického kódexu, ako aj umožnenie práce 

doma. Upozornil, že predpis podlieha schváleniu AS STU.  

Číslo úlohy Znenie úlohy Termín Zodpovedný Počet 
predĺžení 

Stav 
 

9.11A/2019-KR Kolégium rektora STU ukladá zaslať 
prorektorke Bakošovej písomné pripomienky 
k návrhu akreditačných štandardov SAAVŠ. 

19.11.2019 
 

dekani, 
prodekani 

 splnená 
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K materiálu sa viedla rozsiahla a živá diskusia, v rámci ktorej sa prítomní vyjadrovali najmä k zavedeniu práce doma: 
 dekani Kotuliak a Gregor sa zaujímali o dôvody striktného obmedzenia „home office“ na 2 dni v mesiaci a požiadali o možnosť 

umožniť svojim zamestnancom prácu doma na dlhšie obdobie 
o dekan Gregor nepovažuje prácu doma za benefit, ide o umožnenie určitých podmienok pre zamestnanca, 2 dni 

v mesiaci nevyhovujú, nezodpovedajú skutočným podmienkam na pracoviskách a bráni im to v ďalšom rozvoji;  
o zároveň uviedol, že v rámci fakulty je v platnosti smernica, ktorá umožňuje po dohode s vedúcim pracovníkom prácu 

doma 1 deň v týždni, maximálne 20% pracovného času v roku 
 prorektorka Bakošová konštatovala, že so súhlasom nadriadeného a vo výnimočných prípadoch by to mohlo byť 

aj dlhšie, avšak vyjadrila obavu z možného zneužívania 
 dekan Unčík upozornil, že počas práce doma je potrebné jasne zadefinovať aj iné súvisiace záležitosti, ako sú napr. stravné 

lístky, BOZP - pracovné úrazy, zabezpečenie pracovných pomôcok a pod.   
 dekan Čambál vyjadril názor, že prácu doma považuje za benefit a motivačný nástroj, ktorý vítajú, avšak zároveň chápe 

rozličnosť práce na fakultách; zavedenie benefitu vníma ako pokus o zlegalizovanie práce, ktorú zamestnanci vykonávajú reálne 
v domácich podmienkach 

 
Väčšina prítomných sa priklonila k možnosti ponechať rozhodnutie na dekana fakulty. Prorektorka Bakošová konštatovala, že ide o snahu 
zafixovať na STU jednotný stav a neodporúča, aby fakulty postupovali samostatne. 
Predsedníčka UOO STU upozornila, že materiál musí byť pred schválením v AS STU prerokovaný a odsúhlasený so zástupcami UOO. 
Zároveň v rámci Čl. 5, bod 3 požiadala o ponechanie trojčlennej komisie, ktorá bude v prípade potreby prítomná pri výkone dychovej 
skúšky. 
Prítomní v krátkosti otvorili aj tému etického kódexu zamestnancov STU, ktorý tvorí prílohu materiálu. Keďže je súčasťou pracovného 
poriadku, zamestnanec sa svojim podpisom zaväzuje kódex dodržiavať.  
V závere rektor poďakoval prítomným za diskusiu, konštatoval, že eviduje ešte veľa otvorených otázok, ktorými sa vedenie bude zaoberať. 
 
UZNESENIE: 10.5/2019-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo Návrh dodatku číslo 7 k Pracovnému poriadku pre zamestnancov STU v Bratislave s pripomienkami. 
 
K BODU 6:  Pripomienky STU BA k Návrhu akreditačných štandardov 
 
Materiál uviedla prorektorka Bakošová. 
Konštatovala, že dokument bol pripravený v spolupráci s prorektorom Szolgayom. Poďakovala dekanom za zaslané pripomienky. 
Konštatovala, že materiál vznikol zosumarizovaním pripomienok, ktoré boli doručené k 19.11.2019, a ktoré považovali za relevantné 
v oblasti vnútorného systému zabezpečovania kvality študijných programov aj v podobe konkrétnych pripomienok. Pripomienky 
k štandardom týkajúcim sa habilitačných a inauguračných konaní sú spracované všeobecne a budú dopracované do detailnejšej podoby 
tak, aby následne do 5.12.2019 boli oficiálne zaslané a zverejnené na webovom sídle Slovenskej akreditačnej agentúre pre vysoké 
školstvo. 
Z diskusie: 

 dekan Gregor poďakoval za spracovanie materiálu, väčšina pripomienok FA STU bola akceptovaná  
 prorektorka Bakošová požiadala prítomných o názor k pripomienke týkajúcej sa štandardov ŠP5.1, kde v rámci ŠP tretieho 

stupňa jedna z fakúlt navrhla, aby počet osôb, ktoré tvoria jadro ŠP v PhD. štúdiu bolo zredukované na 3 osoby 
o redukciu považuje za nevhodnú, pretože v súčasnosti máme veľký počet ŠP tretieho stupňa veľmi úzko 

špecializovaných, a niektoré sú závislé práve na tých 3 osobách, čo považuje za riziko 
o zároveň konštatovala, že väčšina prodekanov sa priklonila k názoru ponechať 5 osôb  

 dekan Unčík upozornil na možný problém vyššieho počtu osôb v malých programoch, čo môže byť likvidačné 
hlavne pre niektoré iné univerzity,  

 zároveň požiadal o doplnenie pripomienky ohľadom jadra personálneho zabezpečenia medziodborových 
a konverzných študijných programov 

Záverom sa prítomní zhodli na ponechaní pôvodnej verzie pripomienky, tzn. že v ŠP tretieho stupňa bude minimálna požiadavka na 3 
osoby. 
Prodekanka Eleschová z FEI STU sa v zastúpení dekana zaujímala o možnosti postupu akreditovaného ŠO Letecké a kozmické inžinierstvo, 
ktorý bol presunutý do ŠO Doprava. 
 
UZNESENIE: 10.6/2019-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s pripomienkami STU k Návrhu akreditačných štandardov. 
 
K BODU 7: Počet študentov a prihlásených 2019/2020 
 
Materiál uviedla a prezentovala prorektorka Bakošová.  
Dokument bol vypracovaný na základe štatistických výkazov poskytovaných CVTI k 31.10.2019. V krátkosti informovala o celkovom počte 
študentov a jeho vývoji v akademických rokoch 2006/2007 – 2019/2020. Poukázala aj na vývoj počtu zahraničných študentov, 
absolventov a počet uchádzačov prihlásených, prijatých a zapísaných na Bc., Ing. a PhD. štúdium. 
K prehľadu počtu študentov sa viedla rozsiahla voľná diskusia k témam: 

o ukrajinskí študenti 
 podpredseda AS STU sa zaujímal, či veľtrhy realizované na Ukrajine boli pre nábor na štúdium prospešné, čo 

prorektorka Vitková potvrdila 
 dekan Kotuliak sa zaujímal, či existuje vnútorná politika STU, resp. spoločný postup pri prijímaní ukrajinských 

študentov, konštatoval, že osveta sa robí už na stredných školách 
o konverzné študijné programy 
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Podpredseda AS STU upriamil pozornosť aj na fakt, že študenti si vyberajú školu aj podľa výšky nástupného platu. V tejto súvislosti dekan 
Šooš dal do pozornosti prílohu časopisu Trend, ktorú považuje za veľmi dobrý analytický materiál. 
 
UZNESENIE: 10.7/2019-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o počte študentov STU a prihlásených v akademickom roku 2019/2020. 
 
K BODU 8: Návrh smernice rektora Pravidlá vydávania publikácií študijnej a inej literatúry na STU v Bratislave 
 
Materiál uviedla prorektorka Vitková. Prizvaný: Ing. Zsigo.  
Prorektorka Vitková v úvode poďakovala za zaslané pripomienky, konkrétne FCHPT, SJF, FA a FEI STU. Konštatovala, že pripomienky FEI 
STU boli doručené neskoro, a preto nie sú v dokumente zohľadnené. Oboznámila prítomných, že pravidlá sú nastavené tak, aby 
Vydavateľstvo STU bolo kompatibilné s vydavateľstvami iných univerzít. 
Ing. Zsigo informoval, že oproti predošlým pravidlám sú v predloženej verzii tri vážnejšie posuny: 

 edičná rada je navrhovaná v inom zložení, avšak v súlade s inými univerzitami 
 v rámci recenzií študijnej literatúry bola vrátená právomoc späť fakultám 
 zmena v distribučnom pomere 70:30 medzi Vydavateľstvo STU a fakulty 

Zároveň upriamil pozornosť na problém so zahraničnými recenzentmi, navrhol, aby sa výnimočné recenzie uhrádzali dodatkovým 
spôsobom – podpísaním zmluvy o dielo.  
Z diskusie: 
Dekan Čambál  

 v rámci Čl. 5, bod 3 požiadal o všeobecnejšiu formuláciu, ocenil prechod recenzií do kompetencie fakúlt 
 zaujímal sa o možnosti korektúry v inom ako slovenskom jazyku  
 v rámci Čl. 5, bod 6 sa informoval na možnosť prenosu finančného limitu do ďalšieho roku 

Dekan Gatial  
 v rámci Čl. 3, body 2 a 3 žiadal o vysvetlenie k realizácii výstupov CREPČ a CREUČ 
 v Čl. 4, bod 2 pri definícii edičnej rady sa zaujímal, či zriadenie edičnej rady bude povinnosťou fakulty 
 upozornil na nesúlad v Čl. 5 bod 3 a 5 – požiadal zosúladiť dikciu „schválenie príslušným orgánom fakulty“ 
 v Čl. 5, body 7 a 8 požiadal o rozlíšenie edičného plánu fakulty a STU  
 vyjadril súhlas s navrhovaným distribučným pomerom 
 zaujímal sa o postup v prípade, že autori nedodajú podklady 

V závere sa dekan Šoos informoval na možnosti rozdelenia zostatku finančných prostriedkov z nepredanej študijnej literatúry.  
 
UZNESENIE: 10.8/2019-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo návrh smernice rektora Pravidlá vydávania publikácií študijnej a inej literatúry na STU v Bratislave  
s pripomienkami. Po zapracovaní pripomienok súhlasí s vydaním smernice. 
 
K BODU 9: Harmonogram Výročnej správy za rok 2019 
 
Materiál uviedla prorektorka Vitková.  
Oboznámila prítomných, že termíny vychádzajú z predpokladaného harmonogramu rokovaní grémií STU na II. akademický polrok 
2019/2020. Informovala, že žiadosť o dodanie podkladov z fakúlt bola zaslaná jednotlivým prodekanom. V nadväznosti na uvedené 
požiadala dekanov o súčinnosť pri dodržaní termínu pre dodanie potrebných podkladov. V súvislosti s uvedeným dekani konštatovali, že 
žiadosť je potrebné zaslať tiež im - samotným dekanom a tajomníkom fakúlt. 
 
UZNESENIE: 10.9/2019-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie harmonogram vypracovania Výročnej správy za rok 2019. 
 
K BODU 10: Propagácia študentských zástupcov AS STU, AS fakúlt SRVŠ 
 
Materiál uviedla prorektorka Vitková.  
Informovala, že iniciatíva vznikla na základe požiadavky študentov STU - zástupcov Akademického senátu STU, Akademických senátov 
fakúlt STU a zástupcov Študentskej rady vysokých škôl SR spropagovať študentom svojich zástupcov v uvedených grémiách cez banner 
prezentovaný na obrazovkách umiestnených na fakultách. V tejto súvislosti informovala, že požiadala zodpovednú osobu za GDPR, doc. 
Hudeca, o stanovisko. Doc. Hudec vyjadril názor, že ide o záujem akademickej obce, údaje môžu byť zverejnené, avšak je potrebné 
požiadať dotyčných študentov o povolenie na zverejnenie ich fotografií. 
 
UZNESENIE: 10.10/2019-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie propagáciu študentských zástupcov AS STU, AS fakúlt a zástupcov ŠRVŠ. 
 
K BODU 11: Vyhodnotenie výzvy excelentných tvorivých tímov na STU v BA 
 
Materiál uviedol a prezentoval prorektor Szolgay v súlade s plánom hlavných úloh. 
Informoval, že ide o dvojkolový model, do projektu sa na úrovni STU zapojilo 24 tímov zo všetkých fakúlt a Ústavu manažmentu. 
Hodnotiaca komisia vybrala 17 návrhov na financovanie, ktoré tvoria prílohu materiálu. 
V rámci krátkej diskusie kvestor informoval, že vyčlenené finančné prostriedky už boli zaslané fakultám.  
Dekan Gatial sa zaujímal, či sa do budúcnosti plánuje limitácia veľkosti tímu. Prorektor Szolgay uviedol, že uvedená téma bude 
predmetom budúcich diskusií. 
Rektor v závere konštatoval, že slávnostné vyhodnotenie excelentných tímov sa uskutoční na samostatnom podujatí na jar 2020. 
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UZNESENIE: 10.11/2019-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie Vyhodnotenie výzvy excelentných tvorivých tímov na STU v BA. 
 
K BODU 12: Rôzne – informácie a oznamy 
 
Dekan Čambál 

 v rámci projektov výskumno-vývojových kapacít poďakoval prorektorovi Moravčíkovi a kvestorovi za súčinnosť 
 zaujímal sa o predaj budovy na Paulínskej ul. v TT 

o  2. kolo bolo uzavreté bezúspešne, v príprave 3. kolo začiatkom roka 2020 
 v rámci UVP CAMBO opäť apeloval na vedenie so žiadosťou o podporu 

 
Dekan Unčík 

 informoval o návrhu na udelenie Dr.h.c. prof. Bloschlovi z Viedenskej technickej univerzity 
o  k uvedenému návrhu rektor požiadal dekana o osobitné stretnutie 

 oboznámil prítomných, že ÚVO vyslovil súhlas s vykonaním verejného obstarávania na rekonštrukciu bloku B SvF STU 
 
Dekan Kotuliak  

 informoval, že t.č. čakajú na schválenie projektov výskumno-vývojových kapacít 
 
Dekan Šooš informoval, že 

 SjF STU pripravuje proces predaja budovy na Pionierskej ul. vrátanie vypracovania znaleckého posudku  
 v spolupráci s prorektorkou Vitkovou pripravujú premenu vnútrobloku   

 
Dekan Gatial 

 zaujímal sa, či dekani majú stále právo predložiť 2 návrhy na udelenie Dr.h.c. 
 informoval sa na podklady do správy o činnosti a hospodárení UVP a požiadal o ich špecifikáciu  

 
Rektor 

 oznámil prítomným, že kapacita mailových schránok zamestnancov bola zvýšená cca 10-násobne 
 požiadal dekana Gatiala o riešenie chýbajúceho registratúrneho strediska na FCHPT STU 
 pozval prítomných na vianočný koncert STU, ktorý sa uskutoční dnes. t.j. 2.12.2019 o 19:00 hod. v DPOH 
 informoval, že 16.12.2019 bude na zasadnutí vedenia schválený harmonogram rokovaní na II. akademický polrok 2019/2020 

o  po zasadnutí bude distribuovaný členom kolégia rektora 
 

Prorektorka Bakošová 
 informovala, že Slovenská akreditačná agentúra pre vysoké školstvo zverejnila na svojom webovom sídle výzvu na podávanie 

prihlášok na zápis do zoznamu posudzovateľov  
o  v nadväznosti na uvedené požiadala dekanov o zaslanie menného zoznamu záujemcov o konkurz do 20.12.2019 

 
Prorektorka Vitková informovala o 

 inovácii časopisu Spektrum, predstavila jeho nový vizuál 
 aktuálnych výzvach v rámci Erasmus+ a cieľoch zapojiť sa do decentralizovaných a centralizovaných akcií programu STU 

v otvorených výzvach, ktoré sa na STU využívajú veľmi málo 
 zahraničných ponukách na účasť STU na veľtrhoch 

o v uvedenej veci osloví priamo prodekanov pre zahraničie na jednotlivých fakultách 
 

Prorektor Szolgay 
 informoval o termínoch výzvy pre špičkové výstupy jednotlivcov 
 oboznámil prítomných, že sa uskutočnilo vyhodnotenie Vedec roka 
 informoval, že pri oceňovaní najlepších študentov vznikla požiadavka, aby v rámci projektov mladých vedcov bola väčšia 

flexibilita pri vyplácaní finančných prostriedkov 
 

Prorektor Uherek 
 pripomenul dekanom pripomienkovanie KZ na rok 2020, termín bol 29.11.2019 

 
Podpredseda AS STU 

 dal do pozornosti termíny PAS STU a AS STU  
 informoval o priorite sfunkčnenia AS FIIT STU, požiadal dekana Kotuliaka o súčinnosť 
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Plánované termíny najbližších zasadnutí: 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Zapísala: 04.12.2019     Zápisnicu overil: 06.12.2019 
 
Erika Jevčáková, B.S.B.A., v.r.    prof. Ing. Miroslav Fikar, DrSc., v.r. 
 
 

December 03.12.2019  19:00 Vianočný koncert STU, DPOH 

 09.12.2019 VR STU 09:00  

 16.12.2019 AS STU 14:00 13:00 obed 

Január 20.01.2020 KR STU 09:00  


